



Neue Angebote im Marketplace

<http://holsteinforum.de/?l1=3&sp=de>



Farnear-TBR Atwood Babes EX-91-5YR-USA
5 Embryonen King Royal SEXED



Willstar-RS TLT Limited-Red EX-94-2E-USA
3 Embryonen King Alpha RDC

Junior Winter Show



Am Freitag, den 17. Februar fand die jährliche Edition der Junior Winter Show in Ettelbrück statt. Wie der Name es schon sagt, konkurrieren bei dieser Schau nur Rinder und junge Kühe. Rund 70 Tiere traten am Abend gegeneinander an. Die Qualität der Tiere machte dem jungen Richter Torben Mehlbaum die Entscheidung sicherlich nicht leicht.

Dennoch erledigte er einen hervorragenden Job.

Junior Champion wurde AHL Tictac aus dem Besitz von Laure Scholtus dicht gefolgt von RIS Doorman Anna im Besitz von Joé Schweigen.

Bei den Zweitkalbskühen konnte Emely Holly von AHL überzeugen, ihr folgte Bradnick Hussarde von HBL.

Den Titel der Grand Champion konnte WR Armani Maryline (Besitzer sind Pit Bosseler und Joé Schweigen), die ebenso Siegerin der Färsen war. So ging eine kleine aber feine Schau nach der After Show Party zu Ende. Sicherlich freuen sich die luxemburgischen Züchter schon auf die nächste Edition.



HOLSTEIN FORUM

NEWSLETTER February 24, 2017



HOLSTEIN FORUM
Exclusive Genetics.

New offers @ Marketplace

<http://holsteinforum.de/?l1=3&sp=de>



Farnear-TBR Atwood Babes EX-91-5YR-USA
5 Embryos King Royal SEXED



Willstar-RS TLT Limited-Red EX-94-2E-USA
3 Embryos King Alpha RDC

Junior Winter Show



On Friday the 17th of February the annual edition of the Junior Winter Show took place in Ettelbrück. As the show name includes, only heifers and young cows are entering this show. About 70 animals competed against each other this evening. The quality of the animals did challenge the young judge Torben Mehlbaum. Still, he did an excellent job.

Junior Champion, AHL Tictac was owned by Laure Scholtus closely followed by RIS Doorman Anna owned by Joé Schweigen. Emely Holly of AHL did impress in the group of second lactation cows, followed by Bradnick Hussarde of HBL. The honors of the Grand Champion took WR Armani Maryline (owned by Pit Bosseler and Joé Schweigen) who was also the winner of the first lactation.

A small but fine show came to an end and after the After-show-party Luxembourgs breeders are already looking forward to the next edition.



HOLSTEIN FORUM
Exclusive Genetics.

Holstein Forum Rinderzucht GmbH, Borghorster Str. 52, D-48366 Laer
☎ +49 (0)2554 917543, ✉ info@holsteinforum.de, 🌐 www.holsteinforum.de